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Besvarelse af spørgsmål nr. 139 af 15. januar 2007 fra Folketingets Retsudvalg. 

 

Spørgsmål: 

 

 ”Vil ministeren, når statistikken for 2006 over antallet af sager, som ombudsmanden 

har behandlet, forligger, oplyse, hvilke bemærkninger dette giver ministeren anled-

ning til, samt hvilken effekt de initiativer, som blev gennemført i starten af 2006, har 

haft?” 

 

Svar: 

 

Når ombudsmandens beretning for 2006 foreligger, vil Justitsministeriet orientere Retsudvalget 

om bl.a. effekten af de initiativer, som er blevet gennemført i løbet af 2006. Det bemærkes i den-

ne forbindelse, at de initiativer, som er iværksat i løbet af 2006, først kan forventes at få fuld 

effekt i forhold til ombudsmandens beretning for 2007. 
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